
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 367
Vil ministeren med henvisning til artiklen ”Besked til omkring 300 borgere: Kommunale 
medarbejdere har snaget i dine personlige oplysninger”, hsfo.dk, den 24. september 2021 
tage initiativ til, at der i alle dele af den offentlige sektor skal være gennemsigtighed 
omkring, hvilke personer der har gennemset personfølsomme oplysninger for borgere, 
eksempelvis gennem en logfil som borgerne selv kan tilgå, således at borgerens retssik
kerhed styrkes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael Aastrup 
Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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